
Geachte beleidsmakers,  
 
Binnen onze wildbeheereenheid (WBE) wordt verbijsterd gereageerd op uw voornemen om de jacht 
op haas en konijn niet te openen.  
Enkele willekeurige reacties met daarbij horende vragen willen we u voorleggen:  

• Al het faunabeheerwerk dat wij als jagers uitvoeren is vrijwilligerswerk. Bent u zich daarvan 
bewust?  

• Veel jagers maken daarbij soms aanzienlijke kosten die ze uit eigen middelen ophoesten. 
Weet u dat?  

• Aan dat veldwerk wordt heel veel tijd besteed. Hebt u enig idee hoeveel?  

• Dit kunnen we doen omdat we gepassioneerd natuurliefhebber zijn en daarin ook gesteund 
worden door ons thuisfront. Begrijpt u dat?  

• Daarvoor zou je toch meer erkenning van onze eigen overheid mogen verwachten. Wat vind 
u zelf?  

• Waarom heb ik al die jaren geïnventariseerd als er met die resultaten niets gedaan wordt?  

• In onze WBE liggen 2 rivieren die regelmatig overstromen (Maas en Niers). In de nabijheid 
van enkele dijken komen regelmatig grote konijnenpopulaties tot ontwikkeling. Wat moeten 
we daar dan mee?  

• Jagers zijn natuurmensen die zich met handen en voeten ten dienste van onze lokale 
Nederlandse fauna stellen. Moeten we dat blijven doen?  

• We doen o.a. mee aan de patrijzenprojecten/akkerrandenbeheer omdat daarvan, naast de 
vele andere microfauna, ook onze hazenstand profiteert. Gaan we daarmee door?  

• Waarom zal ik me nog druk maken om schadebestrijding en populatiebeheer als ik toch niet 
serieus genomen wordt? Kunt u dat gevoel wegnemen? 

 
Momenteel hebben we als WBE het opnieuw aanstellen van een toezichthouder (BOA), die uit eigen 
middelen van onze jagers en enkele andere grondgebruikers wordt bekostigd, “on hold” gezet.  
Hopelijk kunt u begrijpen waarom?  
 
Al 20 jaar inventariseren onze leden/jagers volgens vaste protocollen de stand van niet alleen de 
wildsoorten, maar ook diverse andere faunasoorten.  
Waarom hebt u met die gegevens niets gedaan?  
  
Veel van onze WBE-leden voelen zich niet alleen miskend maar ervaren ook een vorm van 
discriminatie. Waarom worden bepaalde “flut”inventarisaties wel meegenomen in de beleidsvorming 
terwijl jarenlange gestructureerde inventarisaties uitgevoerd door echte natuurliefhebbers en 
vakmensen in het veld niet gebruikt worden?   
Alleen omdat ze de titel “jagers” hebben?  
 
De in het wild levende diersoorten, niet enkel haas en konijn, worden de dupe van deze 
voorgenomen beleidsmaatregel.  
Daarom maken wij hierbij bezwaar tegen uw voornemen om de jacht op het haas en het konijn niet 
te openen.  
 
Namens het bestuur van Wildbeheereenheid Maas en Niers,  
H. Lemmen (faunacoördinator)  
 
 

 


